
Referat fra elevråd fredag 27. sept 2024 

 

STED: Verdensrommet  

NÅR: fredag kl 08:45 

HOVED møter 

 

SAK 1 – 27.09.24   Skolebehovsplanen   

Gjelder planer om å slå sammen noen skoler, nedleggelser  

Hva kan elever i elevrådet bidra med overfor skolebehovsplanen.  

I forslaget til ny skolebehovsplan er det flere skoler i Kristiansand som foreslås 

sammenslått eller endret.  

KJM er ikke foreslått sammenslått eller endret, men vi skal høres i saken med det 

som kalles Skolebehovsplanen.  

Sak 1 blir en arbeidsøkt, med nytt møte i neste uke. Dette møte blir fredag 27.09 kl 

09:45.  

VEDTAK OM UYTTALELSE SKOLEBEHOVSPLAN FRA 

ELEVRÅDET KARL JOHANS MINNE SKOLE  

 

              Skolebehovsplan 

 

Oppgave 1: Min egen skole i dag 

 



-Hvordan er det å gå på din skole i dag?  

Svar: Elevene sier unisont at det er “bra” og være elev ved KJM.  

 

-Hva er du fornøyd med? 

Svar: Skolegården, klassemiljøet og at venner går på samme skole. 

 

-Hvorfor? 

Svar: Aktiviteter med klassen og bra miljø på skolen. 

 

-Er det noe du skulle ønske var annerledes?  

Svar: De fleste synes skolen er bra som den er, men noen ønsker færre lekser. 

 

Min egen skole i dag 

 

-Fordeler: 

Skolegården, turneringer og god måte å lære på. 

Det er mange elever på KJM som er minoritetselever, noe som betyr at det er mye 

tilrettelegginger/egen måte å undervise på, oversette i stor grad ord og begrep på.   

 

-Ulemper: 

Slitte mål på bakbanen og noen har utrygg skolevei pga bygging på Tinnheia.  

Det blir mye slitasje i Bingen og skolens utstyr i Dekkjungel av alle de som bruker 

skolen på ettermiddagen. Dette er Tinnheias møteplass for barn.  

 

Oppgave 2: Min egen skolevei idag 

 

-Hvordan er skoleveien din i dag? 

Svar: Gjennomgående bra. 

 

-Hva er du fornøyd med? 

Svar: De fleste må ikke krysse så mange veier og de fleste har også kort vei. 



 

-Hvorfor? 

Svar: De fleste har noen å følge med. 

 

Er det noe du skulle ønske var annerledes? 

Svar: Nei. 

 

Min egen skolevei i dag 

 

-Fordeler: 

Mange synes at det er bra at det er lys om kvelden, de sier videre at det er bra med 

fortau 

 

-Ulemper 

De fleste har bra skolevei, men bygging på Tinnheia kan påvirke skoleveien, med 

stengte veier og fortau.  

 

Oppgave 3. Karl Johans Minne skole er et torg  

 

Mange liker å være på bakbanen som er en fotballbane som er veldig mye brukt på 

fritida. Den er ny og veldig bra. 

Ellers blir gymsalen brukt veldig mye til bursdagsfeiringer med klassen og skolen er 

et viktig samlingspunkt på Tinnheia. 

Her arrangeres det også bruktmarked, og skolen er nå blitt et torg for Tinnheia.  

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


